
رقابت های بین المللی فوتبال در رده های ســـنی پایه در ســـال جاری به پایان 
رســـیده و تا مدت ها خبری از این رقابت ها با حضور تیم های ملی کشـــورمان 
در عرصه برون مرزی نخواهد بود، این در حالی است که برنامه ها و اردوهای 
تیم های ملی رده های سنی فوتبال ایران هم طبق معمول گذشته در نبود برنامه 
مسابقات، تعطیل شده اند و خبری هم از فعالیت این تیم ها در حال حاضر 
مطرح نیســـت! در هر صورت عادت کرده ایم در نزدیکی یک رویداد یا رقابت 
بین المللـــی، اخبـــاری را مبنی بـــر تشـــکیل اردوهای تیم ملی بشـــنویم. در تیم 
ملی بزرگســـالان، حداقل به واســـطه فیفادی هم که شده، در سال چند اردوی 
داخلی یا خارجی را برگزار می کند اما در تیم های پایه این خبرها مطرح نیست. 
در این بین تیم ملی نوجوانان ایران بعد از نتایج مطلوبی که آبان ماه گذشـــته 
همراه با حســـین عبدی در جام جهانی کســـب کرد به کار خود پایان داده و به 
تازگی خبر جدیدی از فعالیت های این تیم منتشر نشده است. البته شنیده 
می شـــود این تیم با نفراتش و همان کادرفنی تیم ملی نوجوانان قرار اســـت به 
یادی از این شـــایعه سپری  تیم ملی جوانان منتقل شـــوند هرچند مدت های ز
شـــده و خبـــری از اجـــرای این طـــرح یعنی انتقال مربیـــان نوجوانان به تیم ملی 

جوانان نیست. 
همچنین تیم ملی جوانان که پیش از این با هدایت صمد مرفاوی در مسابقات 
کام مانده و به جمع چهار تیم برتر و مســـابقات جام جهانی  قهرمانی آســـیا نا
نرسیده بود، بعد از این مسابقات همراه با علی دوستی مهر به عنوان سرمربی 
جدید و البته موقت، خرداد ماه امســـال راهی مســـابقات کافا شـــده و عنوان 
نایب قهرمانـــی ایـــن رقابت هـــا را به خود اختصـــاص داد. درخصوص این تیم 
هـــم مدت هـــا خبر از حضور عبدی در این تیم مطرح بود اما اخیرا ماجدی در 
این مورد اعلام کرد: »این طور نیســـت که ایشـــان از نوجوانان به جوانان بیاید. 
یم بهترین مربیان به تیم های  گزینه ها هنوز مشخص نیست. ما هم علاقه دار
پایه بیایند اما اولویت آنها مربیگری در لیگ ها اســـت. من اعتقاد دارم ســـوای 
مباحث مالی عشق باید در وجود مربی باشد تا در چنین رده هایی کار کند. 
دنبال این هستیم با بهترین ها به توافق برسیم. « از سوی دیگر نیز مجید جلالی 
مدیرفنی فدراســـیون فوتبال ایران درباره روند طولانی شـــدن انتخاب سرمربی 
برای تیم ملی جوانان به تازگی گفته است: »برای این کار کمیته فنی تشکیل 
داده ایم و هدف مان این است که ظرف مدت دو هفته به جمع بندی نهایی 
برای انتخاب سرمربی جدید تیم ملی جوانان دست یابیم. ما در کار خود عجله 
نخواهیم کرد و شایسته ترین فرد به عنوان سرمربی انتخاب می شود. تعداد زیادی 
اسامی برای انتخاب سرمربی تیم ملی جوانان در حال بررسی است و به زودی 

پس از مشخص شدن اعضای کمیته فنی سرمربی تیم معرفی خواهد شد.«
در تیـــم ملـــی امیـــد هـــم وضعیت خیلی بهتر از ســـایر تیم هـــای ملی رده های 
ســـنی نبـــوده و اردوهـــای این تیم هم بعـــد از افتضاحاتی که در دو رقابت اخیر 
در مقدماتی المپیک و بازی های آسیایی به ثبت رسید، تعطیل شده و خبر 
جدیدی هم درباره این تیم منتشـــر نشـــده اســـت. همه اینها در حالی هستند 
که به چشم برهم زدنی نوبت رقابت هر یک از این تیم ها فرا رسیده اما خبری از 

فعالیت آنها مطرح نیست و مشخص هم نیست چه زمانی فدراسیون فوتبال 
قرار اســـت دســـت به کار شـــده و تا قبل از برگزاری رقابت هر تیم، از مدت ها 

قبل تر تکلیف این تیم ها را مشخص کند. 
از نمونه های مشخص این دسته از تیم ها، می توان به تیم ملی امید اشاره کرد 
که هر بار در آســـتانه مســـابقات مهمی مانند مقدماتی المپیک یا بازی های 
کامی حاصل و دســـتاورد  آســـیایی تشـــکیل شـــده و هر بار نیز این تیم جز نا
دیگری نداشـــته اســـت. جالـــب اینکه این مصادیق هرگـــز تبدیل به عبرت و 
درســـی برای تجربه اندوزی برای مدیران و تصمیم گیران فدراســـیون فوتبال و 
اعضای هیات رئیســـه نشـــده و هر بار بدون اینکه از گذشـــته درسی بگیریم و 
البته بدون توجه به پرورش درست استعدادها و توجه به پایه ها، همان مسیر 

را رفته و باز هم بدون کسب موفقیتی کار را به پایان می رسانیم. 
در ایـــن بیـــن شـــاید هم بـــه موفقیت های مقطعـــی مثل برتری مقابـــل برزیل در 
جام جهانـــی نوجوانـــان دل خـــوش کرده و می خواهیم برای 4 ســـال نان همین 
یم. البته وقتی رئیس فدراسیون فوتبال در بین خنده های فوتبالی  نتیجه را بخور
ملت، برد مقابل برزیل را هم شمارش می کند؛ این یعنی با همین برد، کار تیم 
ملی در این رقابت ها با فتح قله رویاهایمان به پایان رسیده و دیگر انگیزه ای 

برای ادامه کار باقی نمانده است. 

 عبدی: با کار مقطعی نمی توان 
انتظار موفقیت داشت 

حـــال اینکه چـــرا چنیـــن اتفاقی 
همـــواره رخ می دهـــد، چـــرا از 
یـــم، چرا  گذشـــته درس نمی گیر

در دقیقه 90 مدام تیم هایمان را تشـــکیل می دهیم، چرا به فکر اســـتعدادیابی 
، مربیانی که در رده های  درست و حسابی نیستیم و پاسخ به ده ها چرای دیگر
ســـنی کار کرده اند یا مدیران فدراســـیون بهتر بتوانند به آنها پاســـخ بدهند. در 
این خصوص حسین عبدی سرمربی تیم ملی نوجوانان به فرهیختگان گفت: 
»من به صورت کلی عقیده ام را می گویم و نمی خواهم به سیاست های کلان 
فدراسیون یا تصمیماتی که گرفته می شود، ورود کنم. بنابراین در این خصوص 
گر ایـــن موضوعات را به صورت مقطعی ببینید من هم با شـــما هم  بـــه نظـــرم ا
عقیده هستم که به صورت مقطعی نمی شود کار را به جلو برد یا حتی منطقی 
گر به عنوان آن را به عنوان پروســـه شـــکل گیری تیم های مختلف  جلو برد. اما ا
ببینیم، یعنی اینکه در ســـال های متمادی این تیم ها بتوانند پشـــت به پشت 
و سال به سال بالا بیایند و همدیگر را پوشش بدهند، می توانند آینده بهتری 
کیـــد می کنم که با کار مقطعی نمی توان انتظار  را رقـــم بزننـــد. بنابراین باز هم تا

موفقیت را داشت.«

 کفاشیان: استعدادیاب ها هم مقصر هستند
علی کفاشیان رئیس سابق فدراسیون فوتبال نیز در این مورد به»فرهیختگان« 
گفت: »اتفاقا در زمان ما به طور مثال علی دوستی مهر از 365 روز سال، حدود 
200 روز تیمـــش را در اردو نگـــه می داشـــت و دائـــم کار می کرد و ســـعی می کرد 
یکنانـــش را همـــواره آمـــاده نگه دارد. در هر صـــورت بحث مهم ترین بخش  باز
تیم های پایه را باشـــگاه ها تشـــکیل می دهند و این باشگاه ها هستند که باید 
بچه ها را از سنین کودکی وارد چرخه تمرین و مسابقات کنند. 
این باشـــگاه ها هســـتند که 10 درصد از بودجه خود را باید 
خـــرج تیم هـــای پایه خـــود کنند. آنها بایـــد تیم های پایه را 

تقویت کرده و مدارس فوتبال تشکیل بدهند. در این بین وظیفه فدراسیون به 
این موضوع برمی گردد که باید با یک استعدادیابی درست این سرمایه ها را به 
مسیر درستی بکشاند. درنهایت هم از این استعدادها یک تیم ملی مقتدر را 
تشکیل بدهد. ما در تمام رده های سنی مان باید تیم ملی داشته باشیم و باید 

دائم برای آنها اردو ادامه داشته باشد.«
وی در پاسخ به این سوال که تداومی درمورد فعالیت ها و برنامه های تیم ملی 
وجود ندارد اظهار داشت: »این عدم تداوم می تواند جنبه ها و دلایل مختلفی 
داشته باشد. در هر صورت باشگاه ها خودشان در چرخه مسابقات هستند و 
یکنان شان را به تیم های ملی بدهند.  گاه نمی توانند در برهه های مختلف باز
تیم های ملی اصولا فقط برای رویدادها آماده می شوند و گاهی تداخل برنامه ها 
باعث می شود که در طول سال و در سایر برهه های دیگر نتوانیم اردوهایمان را 
تشکیل بدهیم. این در حالی است که لیگ های رده های سنی از حساسیت 
و فشـــردگی برنامه هـــای بزرگســـالان برخوردار نبوده و بـــه همین دلیل می توانیم 
خیلی زودتر اردوهای تیم ملی را تشکیل داده و فعالیت های آنها را آغاز کنیم.«

کفاشـــیان گفت: »در هر صورت همه اینها موقعی به نتیجه می رســـند که یک 
تشخیص و استعدادیابی درست داشته باشیم. ما استعدادیاب های ضعیفی 
یم  یم. الان در خیلی از استان هایمان بچه های بااستعداد و توانمندی دار دار
اما واقعا کسی آنها را نمی بیند اما 4 نفر که یک آشنایی دارند یا شانسی یکی 
آنها را جایی پیدا می کند اینها فقط به رده های باشگاهی و گاها ملی می رسند. 
یم فقط  شـــاید از جمعیت آماری یک میلیونی از اســـتعدادهای خوبی که دار
10 هزار نفر دیده می شـــوند و مابقی می ســـوزند و هدر می روند. اســـتعداد این 
دسته از بین رفته و ناامید می شوند و کار را ول می کنند و می روند. این مشکل 
تیم های ماســـت که سیســـتم درستی برای استعدادیابی و پرورش این بچه ها 
تی هســـتند کـــه در تیم های ملی  یم. اینها همه مشـــکلا در تیم هـــای پایـــه ندار
رده های ســـنی وجود دارند و باعث می شـــوند تا اردوها و فعالیت های آنها در 

طول سال تعطیل شوند.«
رئیس سابق فدراسیون درباره اینکه به نظر می رسد تمام توجهات در فدراسیون 
بـــه تیـــم ملی معطوف می شـــود گفـــت: »اتفاقا این غلط اســـت و اصل کار این 
گر سرمربی  اســـت که به ســـایر تیم های ملی رده های ســـنی توجه کنیم. امروز ا
یکـــن جـــوان و اســـتعدادها را برای تیم ملی تشـــکیل  تیـــم ملـــی می خواهـــد باز
بدهد، واقعا باید آنها را از کجا پیدا کند؟ مگر جز این اســـت که آنها را باید از 
باشـــگاه ها پیدا کند؟ خود همین باشـــگاه ها هم از مدارس فوتبال و تیم های 
کید می کنم  یکنان شـــان را تامین می کنند. بنابراین باز هم تا رده های خود باز
که مشـــکل اصلی در این چرخه به اســـتعدادیابی ضعیف برمی گردد تا جایی 
یم، درحالی که  یم اکتفا می کنیم و به بیشتر از آن نمی پرداز که به نفراتی که دار
باید ســـرمایه گذاری بالایی در زمینه اســـتعدادیابی داشـــته باشیم تا بتوانیم در 
نتیجه گیری تیم های پایه و به تبعیت از آن در تیم ملی هم موفق عمل کنیم.«
بنابراین پرواضح هست که مسائلی نظیر استعدادیابی های ضعیف در کنار 
عدم همکاری باشگاه ها با تیم های ملی، نداشتن کمپ ها و زیرساخت های 
مناسب برای توسعه و پرورش استعدادها و در رأس همه آنها نداشتن برنامه های 
مدون و منظم برای تیم های پایه باعث شده است تا کار در این بخش به صورت 
درهم و برهم و بدون نظم خاصی پیش رفته و درنهایت عاملی باشد بر نتیجه 

نگرفتن تیم های رده های سنی در رقابت های بین المللی. 

وی میــز ایــران و  وزهــای پایانــی ســال 1402 بــرای دختــران تنیــس ر ر
وزهایــی خــوب و پــر از تجربــه و البتــه  به خصــوص شــیما صفایــی ر
قهرمانــی بــود. از شــرکت در مســابقات جهانــی کــره جنوبــی و تغییــر 
چشــمگیر در رنکینــگ تــا قهرمانــی در لیــگ کشــوری بــا تیــم دانشــگاه 
آزاد کــه چنــد روز پیــش اتفــاق افتــاد. نکتــه مهــم امــا ایــن اســت کــه تیــم 
ــرای کســب  ــده ب ــران اردیبهشــت مــاه ســال آین ــز ای ملــی تنیــس روی می
ســهمیه المپیــک بــه مســابقات خواهــد رفــت و روزهــای بســیار مهــم و 
سرنوشت سازی در ابتدای سال جدید در پیش دارند. شیما صفایی، 
کیــد  یکــن تیــم ملــی تنیــس روی میــز در گفت وگــو بــا »فرهیختــگان« تا باز
کــرد کــه کســب ســهمیه المپیــک کار بســیار ســختی اســت امــا محــال و 

نشــدنی نیســت. 

یم. سال 1402 برای شما چطور بود؟ در روزهای پایانی سال قرار دار
خـدا را شـکر خـوب بـود. بـه مسـابقات جهانـی اعـزام شـدیم و نسـبت بـه دو 
ی تمـام شـد و  سـال قبـل نتیجـه بهتـری گرفتیـم. دو روز قبـل هـم لیـگ کشـور
دانشـگاه آزاد موفـق شـد مقـام اول را کسـب کنـد و بـا شکسـت سـایپا قهرمـان 
یم و امیدوارم  رقابت ها شـود. مسـابقات انتخابی المپیک را هم در پیش دار

کـه بتوانیـم کسـب سـهمیه کنیـم. 

قهرمانی با دانشگاه آزاد چطور بود؟
سـطح لیـگ امسـال واقعـا بهتـر از سـال های قبـل بـود و تیم هـا هـم نسـبت بـه 
سـال های قبـل بیشـتر شـده بودنـد. امسـال 9 تیـم در لیـگ برترمـان داشـتیم 
کیفیـت  درصورتی کـه سـال قبـل فکـر می کنـم 6 تیـم بـود. لیـگ امسـال بسـیار با
بـود و جوانانـی کـه رو بـه پیشـرفت هسـتند، در لیـگ شـرکت داشـتند و بـرای 
مسـابقه دادن بـا رده سـنی بزرگسـالان بسـیار باانگیـزه بودنـد. امسـال یکـی از 
بهترین سال های لیگ بود و خدا را شکر توانستیم با همدلی در تیم دانشگاه 

آزاد مقـام اول را کسـب کنیـم. 

دربـاره مسـابقات قهرمانـی جهـان توضیـح دهیـد. حضـور در مسـابقات جهانـی 
کـره اتفـاق بزرگـی بـرای تیـم مـا بود. 

فدراسـیون لطـف کـرد و مـا را بـه مسـابقاتی اعـزام کـرد کـه واقعـا سـطح بالایـی 
گـروه بسـیار  داشـت و بهترین هـای دنیـا حضـور داشـتند. دفعـه قبـل مـا در 
سـختی بودیـم و متاسـفانه بـدون بـرد مسـابقات را بـه اتمـام رسـاندیم ولـی ایـن 
سـری آفریقا را شکسـت دادیم و با لوکزامبورگ تیم هجدهم رنکینگ جهانی 
گـذار کردیـم ولـی نتیجـه بهتـری نسـبت بـه سـال قبـل گرفتیـم.  ی را وا 3-1 بـاز

واقعـا تجربـه خوبـی بـود. 

سخت ترین بازی تان کدام بازی بود؟
ی بسیار سختی داشتیم.  قطعا ژاپن. ژاپن تیم دوم مسابقات بود و باز

برای کمتر شدن فاصله مان با کشورهای صاحب نام باید چه کرد؟
یــادی بــا ایــن تیم هــا  ی میــز فاصلــه ز یــخ تنیــس رو مــا از همــان ابتــدای تار
داشــتیم. به خصــوص در بخــش بانــوان، بــا توجــه بــه امکانــات، سختکوشــی و 
ی و اقتصــادی کشورشــان یقینــا آنهــا وضعیــت بهتــری نســبت  وضعیــت تجــار
بــه مــا دارنــد. مــا بــرای کمتــر شــدن ایــن فاصلــه تــلاش می کنیــم. حضــور بیشــتر 
ک مهمــی اســت ولــی مــا نســبت بــه  در مســابقات و اعزام هــای بیشــتر مــلا
ــرح  ــان مط یکن ــه باز ــم ب ی ــم و دار ی ــری می گیر ــج بهت ــا نتای ــل واقع ــال های قب س
ــد رنــک انفــرادی مــا هــم بهتــر  جهــان نزدیــک می شــویم. همان طــور کــه دیدی
یــم وگرنــه  یــاد بــه مســابقات نمی رو شــده و بخشــی از آن بــه ایــن برمی گــردد کــه ز
رنکینــگ مــا واقعــا آن عــددی نیســت کــه الان وجــود دارد. همــه بچه هــای ایــران 
بهتــر از عــدد رنکینگ شــان هســتند و امیــدوارم بتوانیــم ســال های بعــد ایــن 

فاصلــه را کمتــر و کمتــر کنیــم. 

بعـد از مسـابقات جهانـی تغییـر چشـم گیری در رنکینـگ شـما اتفـاق افتـاد کـه 
اتفـاق خیلـی خوبـی بـود. 

بلـه دقیقـا. شـرکت در مسـابقات جهانـی کـه بسـیار مهـم و یکـی از بزرگ تریـن 

یدادهـای هـر سـاله اسـت، بسـیار تاثیرگـذار بـود و رتبه هـای مـا بیـش از 200  رو
پلـه صعـود کـرد. 

ید.  مسابقات کسب سهمیه را در اردیبهشت ما سال آینده در پیش دار
بلـه، سـال آینـده مسـابقات در اردیبهشـت مـاه برگـزار می شـود و همان طـور 
کـه می دانیـد از هـر کشـور دو نفـر در بخـش آقایـان و بانـوان اعـزام می شـود و 
ایـن دو نفـر هنـوز مشـخص نیسـتند. امیـدوارم در رقابت هـای آسـیای میانـه 
امسـال هـم در بخـش بانـوان و هـم در بخـش آقایـان سـهمیه بـرای ایـران باشـد. 

یـم، چقـدر می تـوان  بـا توجـه بـه شـرایط و اینکـه کار بسـیار سـختی در پیـش دار
بـه کسـب سـهمیه امیـدوار بـود؟

نمی توانــم بگویــم کــه دور از دســترس اســت. شــدنی اســت ولــی کار بســیار 
یــم. کشــورهایی ماننــد ازبکســتان و قزاقســتان کــه رقبــای  ســختی در پیــش دار
اصلــی مــا هســتند، ســخت مشــغول تمریــن هســتند و هــدف اصلی شــان 
ــر نتایــج بســیار خوبــی  المپیــک اســت. هــر دو تیــم در ایــن چنــد ســال اخی
ی کرده انــد و  گرفته انــد و مشــخص اســت کــه بــرای المپیــک ســرمایه گذار
یــم و  یــم کــه بهتریــن نتیجــه را بگیر بــا برنامــه جلــو می رونــد. ولــی مــا امیدوار
کســب ســهمیه از آن ایــران باشــد. کســب ســهمیه شــدنی اســت ولــی کار 

ــم.  ی ــش دار ــختی در پی ــیار س بس

چراتیمهایملیردههایسنیموفقنمیشوند؟

بی برنامه، بی نظم و بدون استراتژی

شیماصفاییدرگفتوگوبا»فرهیختگان«:کسبسهمیهالمپیکسختاستولیمحالنیست

دانشگاه آزاد با همدلی قهرمان لیگ شد 
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محمدرضا حاجی عبدالرزاق
خبرنگار گروه ورزش

مسعود خاموشی
خبرنگار

یارانطارمیبرابرتیمدرخشانآرتتاتسلیمشدند

این آرسنال به جام می رسد؟

در ادامه دیدارهای دور برگشت مرحله یک هشتم نهایی رقابت های لیگ 
قهرمانان اروپا، سه شنبه شب یاران مهدی طارمی در پورتو برابر آرسنال قرار 
گرفتند و درنهایت در ضربات پنالتی تسلیم این حریف قدرتمند خود 
شـــدند. دیدار رفت دو تیم در غیاب ســـتاره ایرانی پورتو که مصدوم بود، 
با برتری یک گل تیم پرتغالی به پایان رسید اما در انگلیس این شاگردان 
آرتتا بودند که نمایش بهتری داشتند و یک گل زدند تا کار به وقت اضافه 
و درنهایت ضربات پنالتی کشیده شود. در اینجا درخشش داوید رایا، گلر 
توپچی ها باعث شد تا این تیم راهی مرحله بعد شود و مهدی طارمی که 
از دقیقه 88 راهی زمین شـــده بود و البته پنالتی های آخر بازی هم به او 

نرسید به همراه یارانش از این تورنمنت کنار رفتند. 
این برد و عملکرد خوب آرسنال در این بازی هوادارانش را به آینده امیدوار 
کرد و حتی کارشناسان معتقدند که این تیم می تواند نه تنها طلسم قهرمان 
نشدنش در لیگ برتر جزیره را بشکند، حتی قادر است جام قهرمانی اروپا 
را نیز در پایان فصل بالای سر ببرد. مارتین کئون، اسطوره توپچی ها معتقد 
است اگرچه لیورپول و سیتی رقبای سرسختی در انگلیس هستند اما 
نمایش تیم آرتتا می تواند آنها را به جام برساند: »این یک اتفاق خاص برای 
تیم ما بود و نشان داد که ما در رقابت با سیتی می توانیم با اعتمادبه نفس 
بالا پیش برویم و یک رقیب جدی برایشان باشیم. سیتیزن ها فصل قبل 
شش جام گرفتند و تیمی فوق العاده هستند اما ما هم در این دیدار شرایط 
بسیار خوبی داشتیم و در حد تیمی مدعی قهرمانی نشان دادیم. دیدار با 
پورتو از آن دسته بازی هایی بود که به تیم اعتمادبه نفس بالایی داد و حالا 
با روحیه ای بسیار بهتر از قبل برای ادامه فصل آماده می شوند. واقعا برد در 
این دیدار حق آرسنال بود و آرتتا و تیمش شب خوبی را برای هواداران رقم 
زدند. حالا تیم به موفقیت های بیشتر فکر می کند و حتی شانس بهتری 

برای قهرمانی در جزیره یا حتی اروپا دارد.«
یکی از نفراتی که در این فصل نقش مهمی در موفقیت های آرسنال داشته، 
مارتین اودگارد نروژی اســـت که در میانه میدان تیم یک بازیکن طراح و 
قابل اعتماد است که با تکنیک و هوش بالای خود یکی از ارکان تیم آرتتا 
محسوب می شود. توپچی ها در بازی با پورتو هم با کمک نبوغ این ستاره و 
پاس عالی اش به تروسارد به گل رسیدند. آرسنال حالا پس از 14 سال برای 
نخستین بار به یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان رسیده و یکی از هشت 
تیم برتر اروپاست که موفقیت بزرگی برای سرمربی اسپانیایی محسوب 
می شود. اودگارد درباره این بازی می گوید:»به نظرم باید از این بازی و شرایط 
آن به نفع خودمان استفاده کنیم. شبی عالی برای ما و هواداران مان بود. 
ما تیمی جوان داریم و برتری در چنین دیدارهایی یک تجربه مهم و بزرگ 
برای ما محسوب می شود. چنین موفقیت هایی می تواند به ما در ادامه 
فصل کمک کند.« آرسنال رقابت بسیار نزدیکی با سیتی و لیورپول دارد 
و آرتتا می داند که کار بسیار سختی برای کنار زدن این دو مدعی دارد. از 
سوی دیگر در اروپا هم تیم های بزرگی به یک چهارم نهایی رسیده اند و در 
این تورنمنت هم توپچی ها کار بسیار دشواری دارند اما با نمایشی که اخیرا 

داشته اند هواداران این تیم به کسب جام امیدوارتر شده اند. 

گزارش

یگانه عصاری
خبرنگار


